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Protokół Nr XXVIII/2013 

 
z XXVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 26 czerwca 2013 r. 
 

 

 

XXVIII zwyczajna sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach przy ul. Sportowej 

4, o godzinie 13
00 a zakończyła o godz. 16

20
. 

 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan, który powitał zebranych Radnych, 

Wójta gminy Mirosława Drobinę, Wicewójta gminy Witolda Sitarskiego, Sekretarza gminy Dariusza 

Stasiaka, Skarbnika gminy Marzenę Lis-Długosz, Kierownika Referatu Gosp. Przestrzennej Ochrony 

Środowiska i Inwestycji Jarosława Krzywińskiego, Sołtysów, Przewodniczących Rad Sołeckich, lokalną prasę 

(lista obecności zał. nr 1). 

 

 
Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Nie było propozycji zmiany porządku obrad. 

 

Ad.2  

Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice i XXVII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Krośnice. 

Protokoły zostały przyjęte – jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta przedstawił, Wójt gminy Mirosław 

Drobina.  

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań.  

 

Ad.4  

Interpelację złożył radny Rafał Staniecki do Wójta gminy Mirosława Drobiny – czy 

zdeklaruje się Pan na wsparcie finansowe Sekcji Piłki Nożnej „Branda”. 

 

Wójt gminy Mirosław Drobina – tak. Na podstawowe potrzeby, aby sekcja mogła 

funkcjonować (koszty opłaty, koszty opłaty sędziów), reszta  

Radna Małgorzata Powszek – co z budową wodociągu na ulicy Słonecznej w Krośnicach? 

Wójt gminy Mirosław Drobina – inwestycja będzie wykonana przez ZUK w sierpniu br.  

 

Ad.5  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Mazik przedstawił: 

Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za 2012 rok, 

 Opinia Komisji Rewizyjnej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2012 rok,  

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2012 rok,  
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 Przedstawienie Wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy,  

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji Rewizyjnej w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

 
Ad. 6 

Podjęcie uchwał: 

 
1) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 11, przeciw – 3, wstrzymujący się – 0, podjęła 

Uchwałę nr XXVIII/158/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krośnice za 2012 r., która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu, 

2) Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych: za – 11, przeciw – 2, wstrzymujący się – 1, podjęła 

uchwałę nr XXVIII/159/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Krośnice z wykonania budżetu Gminy Krośnice za 2012 r., która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu, 

Brawa, gratulacje dla Wójta Gminy Mirosława Drobiny… 

Wójt gminy Mirosław Drobina podziękował radnym za okazane zaufanie, podziękował  wszystkim 

współpracownikom, mówił o dużym zaangażowaniu i poświęceniu się w działalność na rzecz lokalnej 

społeczności. 

 

O godz. 14
35

 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godz.14
50

 Przewodniczący ogłosił wznowienie obrad, jednocześnie poinformował, że dwóch 

radnych opuściło obrady. Wobec powyższego na sali jest 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

15 osób, pozwala na dalsze podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 

3) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/160/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2013, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

4) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/161/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/157/2013 

Rady Gminy Krośnice z dnia 17 maja 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krośnice, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/162/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 2013, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/163/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/132/2012 z 

dnia 28 listopada 2012 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie 

Gminy Krośnice, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/164/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmieniająca uchwałę Nr 

XXIV/138/2012 z dnia 17 grudnia 2012 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
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usług świadczonych w zamian za opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

8) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/165/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XX/107/2012 

Rady Gminy Krośnice z dnia 5 lipca 2012 roku w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krośnice w 2012 

roku, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

9) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/166/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krośnice w 2013 

roku, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

10) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/167/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XX/100/2012 

Rady Gminy Krośnice z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krośnice, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

11) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/168/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

12) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/169/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Bukowice, w 

granicach działki o numerze ewidencyjnym 540/2, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

13) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/170/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Kuźnica 

Czeszycka, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 155/4, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

14) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/171/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie wsi Łazy Wielkie 

AM1, w granicach działki o numerze ewidencyjnym 27/7, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

15) Rada Gminy Krośnice w obecności 12 radnych: za – 12- jednogłośnie, podjęła Uchwałę Nr 

XXVIII/172/2013 z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Dolnośląskiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 7 odpowiedzi zostały udzielone w pkt. 4. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Janusz Dziekan zgłosił problem niedrożnego przepustu na przedłużeniu ul. 

Sadowniczej/ul. Czatkowickiej; w imieniu Sołtysa wsi Wąbnice prosił Wójta, o interwencję w 

sprawie przeciekającego dachu na świetlicy wiejskiej.  
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Wójt gminy Mirosław Drobina poprosił, aby głos zabrał Kierownik Referatu Gosp. Przestrzennej 

Ochrony Środowiska i Inwestycji Jarosław Krzywiński, który przedstawił informację odnośnie 

gospodarki odpadami. 
Termin dostarczenia worków:  

 

 25.06.2013 r.  - Wierzchowice 

 26-27.06.2013 r. - Krośnice 

 28-29.06.2013 r.- Bukowice 

 29.06.2013 r.- Łazy Wielkie, Łazy Małe, Pierstnica, Pierstnica Mała 

 29.06.2013 r.- Świebodów, Dziewiętlin, Czarnogoździce, Wąbnice, Dąbrowa 

 1.07.2013 r.- Czeszyce, Kotlarka, Kuźnica Czeszycka, Stara Huta, Grabownica 

 1.07.2013 r.- Suliradzice, Luboradów, Police, Żeleźniki, Brzostowo, Brzostówek, Lędzina 

 

Razem z workami są rozprowadzane ulotki do segregowania odpadów oraz harmonogram odbioru 

odpadów. Jeśli ktoś nie otrzyma informacji wszystkiego można się dowiedzieć w biurze w Urzędzie 

Gminy pok. Nr 20. 

 

Radny Krzysztof Skrzypczyk przekazał informację z ostatniej chwili, która brzmiała następująco: 

osoby których nie zastanie się w domu, zestaw worków będzie miał do odbioru u Sołtysa. 

 

Radna Małgorzata Powszek – czy „stare” worki można wykorzystać po 1 lipca br.? 

 

Kierownik Referatu Gosp. Przestrzennej Ochrony Środowiska i Inwestycji Jarosław Krzywiński – 

„stare” worki nie będą mogły być wykorzystywane po 1 lipca,  w specyfikacji przetargowej były 

określone kryteria jakie worki będą funkcjonować i tego należy przestrzegać.  

 

Radny Marian Krawczyk – czy od 5 lokali wzwyż będą dostarczane pojemniki? 

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński – tak, od pięciu lokali wzwyż, przyjęto zasadę dostarczania 

pojemników. Na przełomie czerwca/lipca będą dostarczane pojemniki. 

 

Wójt gminy Mirosław Drobina – poinformował radnych, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach wprowadza możliwość ustanawiania wyłącznie zwolnień przedmiotowych.  W chwili 

obecnej trwają prace nad możliwością opracowania uchwały, która pozwoli na zwolnienia dla rodzin 

wielodzietnych np. od trzeciego dziecka – nie będzie obciążeń kosztami opłaty za śmieci.  

 

Radny Krzysztof Skrzypczyk – poinformował obecnych, że wzorem lat poprzednich będą u niego w 

sklepie do nabycia worki na odpady komunalne. 

 Zwrócił się z prośbą do sołtysów, aby zgłaszali do ZUK-u, albo do Urzędu braki w 

oświetleniu drogowym; 

Radny Krzysztof Skrzypczyk w imieniu Pana Romana Wierzchowskiego przedstawił radnym pomysł 

, przekształcenia posiadanych obiektów hotelarskich na Dom Pomocy Społecznej. Szerzej ten temat 

omówi podczas posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Sołeckiej wsi Wąbnice mówił, o fatalnym stanie dróg powiatowych. W imieniu 

odwiedzających go turystów przekazał bardzo krytyczne zdanie ,o drogach na terenie Gminy 

Krośnice.   

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński – w miejscowości Wąbnice miała miejsce poważna awaria 

wodociągu w związku z powyższym droga uległa zniszczeniu. Zakład Usług Komunalnych  usunął 

awarię, ale droga powinna zostać naprawiona przez Starostwo Powiatowe w Miliczu.  
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Wójt Gminy Mirosław Drobina mówił, o konieczności wyremontowania wielu dróg gminnych, zdaje 

sobie sprawę, że jest to poważny problem, w miarę możliwości finansowych drogi gminne będą 

remontowane. 

 

Sołtys wsi Police Zbigniew Marciniak – pytał czy rolnicy mogą składać jeszcze wnioski w sprawie 

podtopień? Sołtys prosił, o udrożnienie przepustu między p. Swędrowskim i Nowostawskim. Po 

ostatnich intensywnych opadach zostały całkowicie zamulone. 

 

Przewodnicząca Rady Sołeckiej wsi Pierstnica, mówiła o wykonaniu 150 m drogi, która w chwili 

obecnej wygląda jak piaskownica. Następnie poruszyła problem braku oświetlenia w Pierstnicy 

Małej, gdzie od lutego br. nie świecą się lampy. 

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński – służby energetyczne nie dopuszczają naszych monterów do 

urządzeń energetyki (trafostacji). W związku z powyższym dopóki gmina nie dojdzie do 

porozumienia z zakładem energetycznym nie można wykonać żadnej naprawy, a w Pierstnicy usterka 

nastąpiła na urządzeniach należących do energetyki. 

 

Wójt gminy Mirosław Drobina uzupełnił wypowiedź kierownika, powiedział, że trwają rozmowy z 

TAURONEM, w tej chwili czekamy na efekty tych rozmów. 

 

Wiesław Warzyński pracownik Urzędu Gminy – przybliżył temat podtopień, wyjaśnił komu i do 

jakich celów można wykorzystać protokół z podtopień. Odpowiadając Sołtysowi, powiedział, że 

jeszcze można składać wnioski w związku z podtopieniami.  

 

Sołtys wsi Bukowice II – wzory wpłat za śmieci, czy może ona być częściowo wypełniona? Czy 

pojemniki na śmieci, które są w tej chwili mogą być wykorzystywane nadal? 

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński – już są wysyłane informacje do mieszkańców z nr konta, każdy 

mieszkaniec ma indywidualny numer.  

Pojemniki – tylko i wyłącznie z nowymi obowiązującymi oznaczeniami.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Adamus – przedstawiła problem zapadającej się nawierzchni 

chodnika przed remiza strażacką w Bukowicach, przy ul Wrocławskiej, prosiła o interwencję.  

Następnie pytała kiedy będą remontowane drogi w Bukowicach; ul. Topolowa, Jabłoniowa, Wesoła, 

Sosnowa. 

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński – sprawa zapadniętego chodnika będzie sprawdzona. 150 tys. zł., 

które zostało przesunięte w dzisiejszym budżecie daje możliwość wyremontowania niektórych dróg. 

Katalog potrzeb jest tak duży, że trudno dokonać pierwszeństwa wyboru.  

 

Sołtys wsi Świebodów – po raz kolejny poruszył problem bardzo złej nawierzchni drogi w 

Świebodów-Wolanka, jest to droga między innymi do zakładu pracy p. Bulińskiego – koleiny po 

kolana i bardzo zakrzaczone pobocze. Wyraźnie poruszony prosił, o interwencję w tej sprawie. 

Kolejna droga gminna, która została zniszczona podczas budowy kanalizacji (droga w stronę p. 

Pochodyły),i która nie została do dnia dzisiejszego naprawiona. 

 

Radna Maria Skibińska – zwróciła się z prośbą, , o wykoszenie krzaków wzdłuż drogi Suliradzice-

Kuźnica Czeszycka. 

Mówiła o inicjatywie z ubiegłego roku, która się zrodziła wśród radnych w sprawie spotkania na 

temat jakości dróg powiatowych z przedstawicielami Starostwa Powiatowego.  

 

Sołtys wsi Kotlarka – Kotlarka/Luboradów – rów pełny wody, strasznie zarośnięty! Prosił o 

równiarkę na drogi polne. 

 

Sołtys wsi Łazy – poruszyła problem niedrożnych rowów, przepustów. 

Co z sprzątaniem przystanków autobusowych? 
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Drzwi w świetlicy – już ten temat był poruszany, ale niestety nic nie zostało w tej sprawie zrobione. 

Piec w świetlicy wiejskiej, to kolejny problem, który nie został do tej pory rozwiązany. 

 

Kier.RGPOŚiI Jarosław Krzywiński firma, która robi kanalizację będzie przypilnowana przy 

odbiorze. 

 

Krzysztof Skrzypczyk – wyraźnie poruszony informacją Pani Sołtys, która stwierdziła brak porządku 

na przystanku autobusowym. Przystanki są sprzątane raz w miesiącu (za tyle jest płacone) i do końca 

roku nadal będzie kontynuowane sprzątanie. Powiedział, że jeśli p. Sołtys sobie życzy to będzie 

informowana, o wykonanej czynności każdorazowo.  

 

Radny Marian Krawczyk – czy powstanie dodatkowy oddział przedszkolny? 

 

Wójt Gminy Mirosław Drobina – w tej chwili są dwa problemy, które na dzień dzisiejszy są bardzo 

istotne, finansowy i lokalowy. Trwają rozmowy być może do końca roku sprawa się wyjaśni. 

 

Sekretarz Gminy Dariusz Stasiak – przedszkole na 1 września nie będzie możliwe, powstały 

problemy z wykonawcą. Po zakończeniu inwestycji oczywiście tak, możliwości lokalowe będą duże. 

Nie zakłada się likwidacji „starego” przedszkola.  

 

Wójt Gminy Mirosław Drobina – odpowiadając Sołtysowi wsi Świebodów, powiedział, że rozumie 

poruszenie Sołtysa, ale wszystkie problemy są związane z finansami.  

Sprawę świetlicy w Łazach poruszymy na spotkaniu z p. J. Monastyrską.  

 

Radny Piotr Morawek – zgłosił problem widoczności na przejeździe kolejowym w Policach (nie 

wykoszone pobocza). Kolejne skrzyżowanie drogi dotyczy: Żeleźniki – Brzostowo oraz Czeszyce – 

Milicz.   

 

  

Ad.9 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Janusz Dziekan, o godzinie 16

20
 zamknął  

obrady XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 
 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Rady Gminy   

 Zofia Strychowska         Janusz Dziekan  

 


